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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: start.stockholm/farsta 

 

   

Funktionshinderrådets sammanträde 
den 6 december 2021, nr 10 

Ledamöter    

Jaan Kaur    DHR1 

Marie Korsén Funktionsrätt2  

Beatrice Kolijn DHR1 

Lena Nisula Wester SRF2 

 

Förhinder 

Blazena Westerlund   Funktionsrätt3   

    

   

Vakans 

Rådet har två vakanta platser 

 

Tjänstepersoner 

Per-Ove Mattsson   Avdelningschef 

Wiveca Eklund   Verksamhetscontroller 

 

 

 

 

Wiveca Eklund 

Sekreterare 

 

 

 

 

    

Ordförande    Ledamot 

 

 

 

 

 

                                                 
1 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
2 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
3 Funktionsrätt Stockholms stad 
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av ordförande för mötet 

Till mötets ordförande utsågs Marie Korsén. 

 

§ 3 Val av justerare och tid för justering 

Ordföranden Marie Korsén och ledamoten Lena Nisula Wester 

utsågs att justera protokollet. Justering sker onsdagen den 8 

december.  

 

§ 4 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 8 november 2021 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 5 Dagens gäst, Marre Mayr (v) 

Marre är vice ordförande i Farsta stadsdelsnämnd. Marre har 

suttit drygt fyra år i nämnden. Marre är beteendevetare och 

arbetar på vårdförbundet som politisk sakkunnig. Rådet ställde 

frågor om bland annat tillgänglighetsfrågor. De frågade också om 

hon kunde ta med sig frågan om hur uteserveringar får breda ut 

sig på torget i Farsta. Rådet tackade Marre för besöket. 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 16 november 

2021 

 

Ärende nr 3: Bygg ett bullerskydd mot Nynäsvägen vid 

Farstaängen 

Rådet håller med förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 4: Stora regnmängder och översvämningar 

Rådet tycker det är bra att det jobbas på planen. 

 

Ärende nr 5: Idéburet offentligt partnerskap (IOP) med FOC 

Farsta Fotboll om trygghetsskapande aktiviteter och öppen 

idrottsverksamhet 2021-2024 

Rådet ställer sig positiva till förslaget. 

 

Ärende nr 6: Uppföljning av driften av Sköndals gruppbostäder 

Rådet hade inga övriga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Stadsdelsnämndens pensionärsråd år 2022 

Rådet hade inga synpunkter. 
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Ärende nr 10: Fyllnadsval till stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

Rådet tycker det var roligt och välkommet med en ny ledamot. 

 

 

§ 7 Information från förvaltningen 

Ingen övrig information från förvaltningen. P-O tackar för 

samarbetet och önskar en god jul och ett gott nytt år. 

 

Balanslistan uppdaterades, bilaga. 

 

§ 8 Rapporter 

Inga rapporter. 

 

 

§ 9 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§ 10 Nästa möte 

Rådets nästkommande möte är måndag den 31 januari 2022. 

Rådet kommer då att börja sitt möte 13.45 för att ha ett förmöte 

sen börjar själva mötet 14.15.  

 

§ 11 Avslut 

Ordföranden avslutade mötet och önskade alla en god jul och ett 

gott nytt år. 

 


